
Klasa: 003 -02/22-0 1 /0 1
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Zagreb, 30. oZujka 2022.

Zapisnik 31. sjednice Skolskog odbora, adrLane u srijedu 30. oZujka 2022. god. s podetkom
u 17,00 sati u prostoru OS Miroslava KrleZe.

Prisutni: gda Vlasta Sorii, g. Dragi Zenko, gda Majda Kovad, g. Vilko Smredki, g. Stojan
Banovi6, radun,cvoda gda Maja Jurkovil itajnica/zapisnidar gda SnjeZana K.undih.

Odsutna: gda V'esna Palijan, gda Marina Matedii

Predsjednik SO pozdravlja prisutne i predlalc dnevni red:

1, Usvajanje Zapisnika 30. sjednice SO
2' Usvajranje Izvjeltaja o izvr5enju financijskog plana OS MiroslavaKrleZe za

razdoltlje 0 1 .0 1 .-3 L12.2021. godine
3. Raznc'

Dnevni red je usvojen bez rzmlena i dopuna.

Ad. 1.) ZapisniJk 30. sjednice SO je jednoglasno usvojen.

Ad. 2.) Usvajarlje Izvjestaja o izvr5enju financijskog plana OS MiroslavaKllete zarazdoblie
0 1.01.-3 I.I2.2AQI. godine
Prisutni dlanovi su uz Poziv za sjednicu SO zaprimili tablicu Realizacija proraduna iz koje je
vidljiv Plan i oclstupanja u odnosu na Plan, za202l. godinu

Izvje5taj o izvrsenju financijskogplanaizrad,en je i dostavlja se Gradskomureduza
obtazovanle, sllort i mlade, u skladu s uputama i obvezamakoje proizl aze rz Zakona o
fiskalnoj odgovornosti

Radunovoda Skole - gda Maja Jurkovid je dala kratko obrazloLenje o izvr5enju planiranih
rashoda 2a2021. godinu na kojima je postojalo znadajnrje odstupanje u odnosu naPlanza
2021. godinu, a takoder se dostavlja Gradskom uredu za obrazovanje, sport i mlade. Osim
odstupanja u kojima su bili rashodi veii od planiranih, bilo je i odstupanja u kojima su
rashodi bili manji u odnosu na plan. Do odstupanja je uglavnom doSlo zbograda u posebnim
uvj etima tij ekorn 2021 . godine - Covid- 1 9, deste zamjene zbog izolacrja, samotzolacij a, rad
od ku6e, raselje.nost, nastava se odrZavala na dvije lokacije zbog obnov e zgrade na5e Skole -
takoder nije se rnoglo todno planirati koje vrste rashoda na obnovi ce ici nateret Skole i sl.

ObrazloLenie godi5njeg izvjeStaja o izvr5enju proraduna sadrZi elemente propisane
Pravilnikom o p,olugodiSnjem i godi$njem izvje$taju o izvrsenju proraduna.

Nakon provedene kra6e diskusije IzvjeStaj se daje na usvajanje.

Zakljuiak: Prirsutni ilanovi jednoglasno usvajaju lzvje5taj o izvrSenju financijskog
plana OS Miroslava KrleZe za razd,oblje 01.0i. 

-- 
3l.lr.Z0?'l. godine.

Ad. 2.) Pod todtrlom razno tqnica je upoznala prisutne s pokretanj em postupk a rzboranovih
dlanova SO, obzrirom da ovom saii,ru-So mandat istjede 14. lipnja o.g.



Takoder se planira za sljededu sjednicu - koja bi trebala biti uskoro todka dnevnog reda
Kadrovska pitaryavezano uz zapolljavanje uditelja informatike (mlL), na odredeno, nepuno
radno vrijeme - po ponovljenom Natjedaju koji je upravo u tijeku.
Gda Majda Kovad predstavnica roditelja ukazuje na udestale upite i prituZbe roditelja zbog
destog mijenjanja uditelja na radnim mjestima uditelji matematike - fizike - informatike.
Tajnica obavje5tava prisutne da Skola pokuSava pronaii strudni kadar za zamj'en:u odsutnih
uditelja ali se to pokazalo kao veliki problem, ne samo u na5oj Skoli vei i ustalim Skolama -
zbog manjka strudnog kadra na trZiStu radne snage.

Takoder su prisutni upoznati s tijekom radova na obnovi zgrade, osposobljavanjem dvorane
TZK za potrebe nastave i eventualno za davar4e u zakup prostora u vrijeme koje nije
potrebno zanastavu. Predugovori o zakupu ie se pripremitizasljede6u sjednicu SO, a interes

- uglavnom za dvoranuTzK, su iskazali vi5egodi5nji korisnici.

Sjednica je zavriilau 18,05 sati.
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